
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 6 

 
zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a komunitného rozvoja 

zo dňa 05.02.2025 
 
 
 
Prítomní: Ing. Veronika Hagovská (predsedníčka komisie), Mgr. Petra Mitašíková, PhD., 
(podpredsedníčka komisie), Tamara Filadelfiová (tajomníčka komisie) a členovia komisie: Mgr. 
Monika Dobrovodská, MUDr. Elena Harmaňošová, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Mária 
Šimončičová, Mgr. Dagmar Vatolíková, PhD., MUDr. Mária Vidošovičová, Gabriela Zacharová, 
Mgr. Martin Benkovič. 
 
Program zasadnutia: 
 
1.)  Otvorenie zasadnutia 
2.)  Žiadosti o jednorazové finančné príspevky v núdzi  
3.)  Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na obecný byt  
4.)  Kritériá hodnotenia žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Lamač 

na rok 2025 
5.)  Rôzne 
6.)  Záver 
 
K bodu 1.) Otvorenie zasadnutia 
 
Predsedníčka komisie Ing. Veronika Hagovská privítala prítomných členov komisie a otvorila 
zasadnutie.  
 
K bodu 2.) Žiadosti o jednorazové finančné príspevky v núdzi 
 
Komisia prerokovala 2 žiadosti o poskytnutie jednorazového finančného príspevku podané 
v mesiaci január 2025.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi priznať žiadateľom príspevky 
v celkovej sume 350 Eur. 
 
Prítomní: 10    
Za: 10   
Proti: 0  
Zdržal sa: 0   
Nehlasoval: 0 
 
K bodu 3.) Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na obecný byt 
 
Komisia prerokovala žiadosť Bc. Jany Berešovej o predĺženie nájomnej zmluvy obecného bytu. 
Po kontrole spĺňania podmienok a vstupných kritérií pre pridelenie bytu na základe dokladov 
predložených žiadateľkou, komisia odporučila predĺžiť žiadateľke nájomnú zmluvu. Pri návrhu 
doby predĺženia nájomnej zmluvy brala komisia do úvahy, že žiadateľka môže vykonávať profesiu 
zabezpečujúcu služby vo verejnom záujme aj priamo pre mestskú časť Lamač. V tom prípade by 
bolo možné pridelenie bytu v kategórii „verejný záujem“ a to po dobu trvania pracovného, resp. 
služobného pomeru v zmysle Zásad nájmov bytov vo vlastníctve a v správe mestskej časti 
Bratislava-Lamač, účinných od 01.01.2025. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja odporúča starostovi predĺžiť nájom obecného 
bytu, nachádzajúceho sa v bytovom dome na Studenohorskej ulici o celkovej výmere 41,34 m² 
žiadateľke Bc. Jane Berešovej o jeden rok a uzavrieť s ňou nájomnú zmluvu. 



 
Prítomní: 10    
Za: 10   
Proti: 0  
Zdržal sa: 0   
Nehlasoval: 0 
 
Komisia na záver odporučila, aby Referát sociálnych vecí do budúceho zasadnutia vyzval 
všetkých žiadateľov o nájom bytu v kategórii Dostupné bývanie, aby si z dôvodu zmeny 
legislatívy podali nové žiadosti o nájom bytu spolu so všetkými povinnými náležitosťami. Podané 
žiadosti budú následne posudzované podľa Zásad nájmov bytov vo vlastníctve a v správe 
mestskej časti Bratislava-Lamač, účinných od 01.01.2025. Miera bytovej núdze a zraniteľnosti 
jednotlivých žiadateľov bude posudzovaná prostredníctvom bodovacieho systému, ktorý schválilo 
Hlavné mesto Bratislava. Predbežné bodové ohodnotenie k podaným žiadostiam (týka sa nových 
žiadateľov aj žiadateľov o predĺženie nájomnej zmluvy) pripraví Referát sociálnych vecí a predloží 
ho spolu s relevantnou dokumentáciou na zasadnutie komisie, ktorá následne návrh bodového 
hodnotenia posúdi, príp. prehodnotí a posunie s odporúčacím stanoviskom starostovi mestskej 
časti. 
 
K bodu 4.) Kritériá hodnotenia žiadostí o poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti 
Bratislava-Lamač na rok 2025 
 
Členom komisie bol predložený návrh kritérií hodnotenia žiadostí o dotácie na rok 2025. 
Predsedníčka komisie informovala, že navrhované kritériá nie sú v súlade s formulárom žiadosti, 
preto je potrebné ich upraviť. Zároveň spolu s členkou komisie Mgr. Máriou Šimončičovou 
informovali aj o odporúčaniach a návrhoch, ktoré boli diskutované na Komisii financií, legislatívy 
a podnikateľských aktivít. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia sociálnych vecí a komunitného rozvoja sa prikláňa ku kritériám navrhnutých vo výstupe z 
diskusie Komisie financií, legislatívy a podnikateľských aktivít zo dňa 03.02.2025,  ktoré 
zosumarizovala predsedníčka komisie Mgr. Alexandra Kriššová a navrhuje ich upraviť 
nasledovne:  
 
 

hodnotiace 
kritériá 

max. 
bodov 

bodový 
rozsah popis hodnotenia 

význam - cieľ    

- jedinečnosť 20 0-20 
Originalita nápadu projektu alebo činnosti. Posúdenie či 
daná aktivita sa už vykonáva. Zhodnotiť aspekt inklúzie 

- prínos pre MČ 10 0-10 Prínos pre MČ a jej obyvateľov. 
- dosah 10 0-10 Miestny, regionálny, národný alebo medzinárodný. 
cieľová skupina    

- počet 10 0-10 
Koľko ľudí projekt alebo činnosť využije, navštívi. Pri 
opakovanej činnosti zohľadniť celkový počet osôb. 

- zloženie 15 15 / 5 / 10 
Využitie alebo prínos pre deti a mládež (15b) / dospelých 
(5b) / seniorov (10b). Zhodnotiť aspekt inklúzie 

financovanie    
- hospodárnosť, 
primeranosť 15 0-15 

Financovanie je nastavené ako primerané, hospodárne, 
efektívne a oprávnené. 

- miera 
spolufinancovania 5 0-5 Plánuje žiadateľ zabezpečiť spolufinancovanie nad 20%. 

udržateľnosť 10 0-10 
Rozvoj do budúcna, tradícia, obľúbenosť, zapojenie ďalších 
subjektov do projektu alebo činnosti. 

schopnosť 
realizácie 5 0-5 

Odborná, technická, materiálna a personálna spôsobilosť 
žiadateľa. 

spolu: 100   



 
Prítomní: 10    
Za: 10   
Proti: 0  
Zdržal sa: 0   
Nehlasoval: 0 
 
 
K bodu 5.) Rôzne 
 
Predsedníčka komisie informovala o stretnutí s novým veliteľom Mestskej polície Bratislava IV, 
ktorý ponúkol možnosť osobnej komunikácie potrieb mestskej časti v rámci odborných komisií, 
ktorých náplňou je aj téma bezpečnosti obyvateľov mestskej časti. 
 
K bodu 6.) Záver 
 
Predsedníčka komisie na záver poďakovala členom komisie za účasť a ukončila zasadnutie. 
 
 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre starostu mestskej časti a miestny úrad: 
 
1. Odpovedať žiadateľom o JFP v núdzi. 
2. Uzavrieť nájomnú zmluvu so žiadateľkou v zmysle odporúčania komisie. 
3. Zapracovať pripomienky komisie k hodnotiacim kritériám žiadostí o poskytnutie dotácií. 
4. Informovať žiadateľov o nájom bytov a pripraviť aktualizované žiadosti na budúce zasadnutie 

komisie. 
 
 

 
 
 
 
         Ing. Veronika Hagovská v. r.  
                                                                     predsedníčka komisie 
 
 
V Bratislave, dňa 07.02.2025 
                                                                           
Zapísala: Tamara Filadelfiová, tajomníčka komisie                


